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 Министар одбране Александар Вулин није дозволио директору Војнобезбедносне
агенције Петру Цветковићу да одговори на питање новинара да ли припадници ВБА
прате припаднике Војног синдиката Србије, како их они оптужују.

    "Не може господин Цветковић да одговори, зато што се овде зна ред. Ово је војска,
министар одређује ко од чланова колегијума може да одговара и шта може да одговара,
тако да генерал Цветковић неће сада одговарати", казао је Вулин.

  

Министар је додао и да је Цветковић представник ВБА, односно "није баш неко ко треба
много да разговара са новинарима".

  

"Ја ћу вам одговорити у његово име", казао је Вулин.

  

Уместо Цветковића, министар Вулин је одговорио да припадници ВБА не прате
припаднике војног синдиката.

  

Подсетимо, 2015. због извештаја тадашњег заштитника грађана у којем је наведено да
постоји сумња да припадници ВБА прате представнике синдиката, опозиционе партије и
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судије, те године реаговале су и УН током скупа у Женеви.
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